
Referat fra bestyrelsesmøde i afdeling 300 d. 13.03.24 

Afbud fra Robert, Børge forlod mødet efter pkt.1	 	 


1	 Punkt 5 blev flyttet til punkt 1. Børge kan stadig ikke fremlægge et regnskab, da 		
	 Fællesbo har rod i bilagene, der mangler nu også bilag fra vores fødselsdagsfest.

	 Både Børge og Rikke har forsøgt flere gange at få styr på regnskabet. Der forsøges 
	 kontakt igen til Fællesbo i næste uge, så uoverenstemmelser bliver rettet og belyst.

	 Desuden overvejes der at afskaffe afdelingens betalingskort.


2	 Der var en rettelse til pkt. 5 fra sidste møde. Det rigtige beløb for udlejning af Slap 	
	 À er 3600 kr og ikke 3800 kr. Herefter blev referat fra sidst godkendt.


3 a	 Der arbejdes stadig på at få lavet de helt rigtige vejbump. Der køres rigtig stærkt 	
	 og tæt forbi vores garager. Beboerne opfordres til at være påpasselige og vise 

hensyn, samt ikke køre for tæt på garagerne. 

b	 Der er kommet en pris på brandeftersyn : 12000 kr plus moms, derfor bliver det 		
	 ændret til et forslag på afdelingsmødet.

 

c 	 Der arbejdes på at tilbyde beboerne et kursus i kriseberedskab sammen med afd. 	
	 301. mere info. kommer senere.


d	 Der undersøges om det er muligt at få lys kontakt i Slap á, så man kan tænde lyset 	
	 ved indgangen.


e	 Der blev diskuteret om vi skal lave fælles aktiviteter med afdeling 301, og om vi 	 	
	 skal give lov til at deres aktivitets gruppe kan leje Slap á forbindelse med deres 	 	
	 arrangementer. Det vil komme som et forslag til afdelingsmødet.

	 

4 	 Der laves Fælles bustur til Giveskud d. 01.06.24. Prisen bliver 100 kr pr næse over 	
	 18 år. Børn og børnebørn er gratis. Man skal selv medbringe mad og drikkevare 		
	 eller købe sig til det. Se indbydelsen der kommer snart i jeres postkasse.


a	 Der planlægges fælles hygge for beboer til sankthans, samt afgang fra afdelingen 	
	 til præstens have. Mere info senere.


5	 Markvandring i afdelingen er d. 02.04.24 se referat fra sidst vedr. punkter.

	 Der tilføjes endnu et par ting : Det kan der komme på tale at enten plante et juletræ 
	 eller sætte lys i flagstangen til december. Hvis beboer har noget de gerne vil have 	
	 lavet, så kontakt formanden inden.


6	 Aktivitetsgruppen har besluttet at torsdagsgruppen holder pause til efter 	 	 	
	 sommerferien. Der er stadig åben i Slap Á om onsdagen fra kl 10.00 - 13.00.


7	 Næste afdelingsmøde forventes d. 18.09.24


8	 Næste bestyrelsesmøde d.18.04.24 kl. 1700


9	 Evt:  Hvis beboer oplever at vaske/ tørremaskinerne ikke virker, så kontakt vores 		
	 ejendomsfunktionær, skriv en besked, eller smid en seddel i postkassen til ham
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